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Diskussionsärenden 
 
Beslut 
1. Beredningen beslutar att framföra förslag till kommunstyrelsens arbetsutskott 

att arrangera ett öppet hus för kommuninvånarna våren 2017. 

 

1. Beredningen beslutar att bjuda in tjänstemän som arbetar med kommunens 

webbplats till nästa sammanträde. 

 

2. Beredningen framför önskemål om att ta del av förslaget till 

kommunikationsplan kring revideringen av översiktsplanen, som innehåller 

planer för medborgardialoger. 

 

3. Kommunledningsförvaltningen får i uppdrag att göra en övergripande 

sammanställning av utvärderingen efter framtidsdagarna och att skicka den till 

rektorerna. 

 

3. Demokratiberedningen beslutar att bjuda in samtliga samhällslärare för dialog 

i maj 2017 kring nästa års framtidsdagar. 

 

 

Sammanfattning av ärendet 
1. Diskussion om hur vi kan föra fram demokratifrågor i kommunen. 

 

Beredningen går igenom diskussionsunderlaget och lämnar förslag till 

utveckling av underlaget. Fokus ligger på öppet hus i kommunhuset och 

att marknadsföra kommunfullmäktiges sammanträden och webb-TV 

sändningar, samt fler platser med information om fullmäktiges möte vid 

arenan. 

 

2. Medborgardialog under framtagandet av ny översiktsplan. 

 

Planavdelningen informerar om arbetet med att ta fram en ny 

översiktsplan och förslag på olika medborgardialoger under 

framtagandet.  

 

3. Uppföljning av framtidsdagarna. 

 

Framtidsdagarna 2016 ägde rum den 8-9 november. Utvärdering av 

dessa dagar har gjorts via enkätundersökning bland lärare och elever. 
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Resultatet visar att hela 96 procent av eleverna svarade att de hade lärt 

sig något nytt under dagen. 82 procent av eleverna trodde att de kommer 

att ha nytta av det som hade lärt sig och 61 procent skulle rekommendera 

en kompis att delta i framtidsdagarna. 

 

Även lärarna trodde i stor grad att eleverna skulle ha nytta av det som de 

lärde sig under dagen och tycker att demokratiberedningen ska arrangera 

fler framtidsdagar. Nästan alla lärare svarade att de kommer att ha 

användning av det de lärt sig i sin undervisning. 

 

Svaren på frågan om vad eleverna tycker är de tre viktigaste frågorna 

som de vill ha inflytande över i skolan genom att de agerar i elevrådet 

har sammanställts och kommer att skickas till rektorn på respektive 

skola. 

 

Resultatet av gruppövningarna kring vad eleverna helst vill ha för 

aktiviteter på en fritidsgård och var en skateboardpark ska anläggas, 

lämnas till kultur- och fritidsförvaltningen. 

 

Fem av medborgarförslagen kommer att lämnas till kommunfullmäktige. 

Resterande kommer att få ett brev från kommunen med hänvisning till 

synpunktshanteringsssystemet. 

 


